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Närvarande:  

John Brandberg 
Mathias Axelsson 
Sara Sehlstedt 
Thomas Bjerner 
Anders Wennerberg 
Alexander Biskup 
Peter Leander (digitalt, till och från) 
Johan Henriksson 
Mats Geijer (från punkt 7)  
Mattias Bjarnegård (från punkt 7) 
Peter Liss (från punkt 10) 
Nathalie Nordstedt (från punkt 12) 
Peter Hochbergs (digitalt, till och från) 

 
Frånvarande 

Joakim Crafoord 
Katrine Riklund 
Henriettae Ståhlbrandt 

 
 

Protokoll med minnesanteckningar 
1. Incheckning 

 
2. Sara Sehlstedt väljs till ordförande. 

 
3. Sara Wallby väljs till sekreterare. 

 
4. John Brandberg väljs till justerare. 

 
5. Föregående protokoll gås igenom. Mindre justering och därefter läggs protokollet till 

handlingarna.  
 

6. Dagordningen gås igenom och godkännes. 
 

7. SLS fullmäktige: Motion ʹ John Brandberg 
John är vår delegat på SLS fullmäktige, den 17 maj (med fullmakter från övriga SFMR-
delegater). Synpunkter inför mötet lämnas till honom. Motion kring processen mellan 
delföreningar och SLS med innebörden att mer inflytande kontinuerling under året 
önskas, med bredare förankring och ökad insyn från medlemsföreningarna. John tar in 
gruppens synpunkter kring detta som i korthet innebär att SFMR är för en ökad 
relevans och medlemsnytta för SLS som också måste vara hela Sveriges läkarsällskap. 



Viktigt också att SLS och SLF inte dubbelarbetar. John får mandat att föra diskussionen 
vidare under fullmäktige men grundtanken är att rösta för motionen.  
 

8. Kloka kliniska val - Mathias Axelsson  
Projektet går framåt. Det har genomförts intervjuer med delföreningar och andra 
intressenter. Stort intresse. Det planeras en dag i höst på SLS. Metodiken utvärderas 
fortfarande, men tanken bakom kommer sannolikt gås vidare med. Alla känner sig 
låsta i vårdprogramsbördan. Allmän diskussion i frågan och tankar inför framtiden. 
Mathias har fullt mandat från gruppen att jobba vidare i frågan. Borde vi ha en skriftlig 
viljeyttring som vi kan använda i lobby-sammanhang ʹ mottagare: 
kunskapsstyrningsorganisationen. Oavsett hur så kan det vara läge att vara lite 
proaktiv.  
 

9. Röntgenveckan ʹ Mats Geijer och Sara Sehlstedt:  
Dags att förnya kontraktet med kongressbolagen, även avtalet med svensk förening 
för röntgensjuksköterskor behöver förnyas. Jobbar vidare med förslag till kontrakt 
med de två bolag som vi arbetat med tidigare. Sara mailar ut det nya förslaget sen för 
beslut i styrelsen.  
Styrelsen godkänner nedanstående plan för framtidens röntgenvecka.  

2022: Göteborg 
2023: Uppsala 
2024: Örebro 
2025: Stockholm 
2026: Gävle? 
2027: Malmö (nordisk kongress) 

Vi diskuterar också Röntgenveckans framtid. Hur öka närvaron? Digitalt och/eller 
hybridmöte inte optimalt. Det fysiska mötet måste ligga i fokus. Men vad är egentligen 
syftet ʹ firmafest? Nätverksknytande? Det vetenskapliga programmet är inte så 
anpassat för överläkargruppen, inte tillräckligt spetsat för det. Enkät? (Vad vill våra 
medlemmar med röntgenveckans utveckling?). Ska vi ha en egen influencer? 
 

10. Hemsida - Mats Geijer och Sara Wallby 
Kort genomgång om tanken med vår nya hemsida via SLF, även Imago Medica bör 
ligga under SLF, dock med lite kontrasterande utseende för att särskilja de två. 
Dessutom lite diskussioner kring det fortsatta arbetet med en ny logga. Sara och Mats 
jobbar vidare i dessa två ärenden. 
 

11. Subspecialisering - Mathias Bjarnegård  
7 april hade alla delföreningar möte kring subspecialisering. 3 delföreningar hade med 
sig förslag på hur en målbeskrivning ska se ut. Det är enbart kompetensen som ska  
värderas i själva målbeskrivningen. HUR:et äger vi själva och vi kan skapa 
bakgrundsdokument där det beskrivs. Gruppen landade i förslag enl bifogad fil. 
(Beskrivning av kompetensområde, kompetenskrav-delmål). Förhoppningsvis inskick 
av ansökning för certifiering i sommar. Lite bakgrundsarbete krävs parallellt, via 
delföreningarna.  
 

12. Ekonomi och kansli ʹ Peter Hochbergs och Sara Sehlstedt 



a. Kan SLF bidra med administrativa tjänster? Ja man kan köpa tjänster, tex en 
kanslist på 20%,  

b. Ekonomiläget: För att vi ska få en budget i balans behöver vi ha minst 
500000kr i inkomster från Röntgenveckan samt inga tryckutgifter för imago 
medica. 2021 gick vi flera hundratusen minus så vi minskar vårt kapital. Imago 
ges trycks året ut och avslutas sedan. Sammantaget kostar våra administrativa 
tjänster idag ca 100 000kr (Karin, revisorer, bokslut).  

c. Närvarande ledamöter är positiva till att inhandla kanslitjänst via SLF.  
 

13. Imago medica ʹ Mats Geijer  
Mats går igenom planen för återstående nummer och innehåll till dessa.  
 

14. Ungt Forum - Nathalie och Alexander 
Ungt Forum har nu en ganska god representation från landet och tanken är att varje 
sjukhus ska delta med en representant som ska utgöra ett nätverk. Ungt Forum har 
därefter utsett en styrgrupp på 4 personer. Diskussion kring ungt forums roll och syfte. 
Vi måste jobba med medlemsrekrytering och att vara relevanta för ST-läkarna.  
 

15. Nästa möte  
Måndag på röntgenveckan, 12 september, kl 10-16. Vi ses då! 

 
 
 
 
 
_____________________________  _______________________________ 
Sara Sehlstedt, ordförande   Sara Wallby, mötessekreterare 
 
 
 
_____________________________ 
John Brandberg, justerare 
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